

EVIDENCE

(Recorded by Electronic Apparatus)

[Texte]

Wednesday, March 19, 1986

• 1530

The Chairman: Order, please.

I will read the letter of appointment.

Pursuant to Standing Order 93.(2) I am pleased to confirm your appointment as chairman of the Legislative Committee on Bill C-87, an Act to authorize the investiture of Canadian Arsenals Limited, and to amend other Acts in consequence thereof.

It is signed by John Bosley and addressed to Mr. Fred King, MP, Okanagan—Similkameen.

Now the clerk will read the order of reference.

The Clerk of the Committee: That Bill C-87, an Act to authorize the investiture of Canadian Arsenals Limited, and to amend other Acts in consequence thereof, be referred to a legislative committee.

The Chairman: There are a few routine matters that we must deal with today.

The first is the printing of *Minutes of Proceedings and Evidence*.

Mr. Jepson: So moved.

The Chairman: What are you moving?

Mr. Jepson: That the committee print 1,000 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence*.

The Chairman: A seconder is not necessary.

Motion agreed to

The Chairman: The second matter is the receiving and printing of evidence when a quorum is not present. The suggestion here is that the chairman be authorized to hold meetings in order to receive evidence and authorize its printing when a quorum is not present provided that four members are present including the chairman and, in the absence of the chairman, the person designated to be chairman of this committee.

Mr. Hovdebo: I have a concern.

The Chairman: Pardon me?

Mr. Hovdebo: That does not require the presence of a member of the opposition.

The Chairman: That is right. It is any four members.

Mr. Bradley: You should have one in there.

Do you promise to come to all the meetings, Leonard?

Mr. Hopkins: No, but I want the right to do so.

TÉMOIGNAGES

(Enregistrement électronique)

[Traduction]

Le mercredi 19 mars 1986

Le président: À l'ordre, s'il vous plaît.

Je vais vous lire la lettre de nomination.

Conformément au Règlement 93(2), j'ai le plaisir de confirmer votre nomination à la présidence du Comité législatif sur le projet de loi C-87, Loi visant à autoriser l'aliénation de la société Les Arsenaux canadiens Ltée et visant la modification d'autres lois en conséquence.

C'est signé John Bosley et adressé à M. Fred King, député, Okanagan—Similkameen.

Le greffier va maintenant nous lire l'ordre de renvoi.

Le greffier du Comité: Que le projet de loi C-87, Loi visant à autoriser l'aliénation de la société Les Arsenaux canadiens Ltée et visant la modification d'autres lois en conséquence soit référé à un comité législatif.

Le président: Nous devons maintenant régler quelques questions d'intendance.

Tout d'abord, l'impression des *Procès-verbaux et des témoignages*.

M. Jepson: Je le propose.

Le président: Qu'est-ce que vous proposez?

M. Jepson: Que le Comité fasse imprimer 1,000 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*.

Le président: Il n'est pas nécessaire que quelqu'un appuie la motion.

Motion adoptée

Le président: Il y a ensuite la question de l'audition et de l'impression des témoignages en l'absence du quorum. On recommande ici que le président soit autorisé à entendre des témoignages et à en demander l'impression en l'absence du quorum, pourvu que quatre députés soient présents, y compris le président, ou, en son absence, la personne désignée pour le remplacer.

M. Hovdebo: Quelque chose me tracasse.

Le président: Pardon?

M. Hovdebo: Il n'est pas nécessaire qu'un membre de l'opposition soit présent.

Le président: C'est exact. Il faut quatre membres, quels qu'ils soient.

M. Bradley: Vous devriez en avoir un dans le compte.

Promettez-vous d'assister à toutes les réunions, Leonard?

M. Hopkins: Non, mais je veux avoir le droit de le faire.